
مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایــش اصفهان در آیین 
امضای قرارداد سایت پالایشگاه اصفهان در هرمزگان 
که با حضور اســتاندار این استان برگزار شد با اشاره 
به اینکه احداث ســایت دوم پالایشــگاه اصفهان در 
هرمزگان کار بسیار بزرگی است که پالایشگاه اصفهان 
را جزو ســرآمدان صنعت پالایش کشور قرار خواهد 
داد، افزود: ما قصد داریم در هرمزگان پالایشــگاه ۱۲۰ 

هزار بشکه ای ایجاد کنیم.

به گزارش خبرنگار رســانه ای واحد روابط عمومی و 
بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، دکتر محسن 
قدیــری، در زمینه احداث ســایت دوم پالایشــگاه 
اصفهان در بندرعباس توضیح داد: به زودی تجهیزات 

پالایشگاهی به کشور منتقل خواهد شد.

وی با اشاره به اینکه هلدینگ پتروپالایش اصفهان برای 
خرید این پالایشــگاه ۱۳ میلیون یورو اختصاص داده 
اســت که تجهیزات آن در حال حمل به ایران است، 
افزود: برای احداث سایت دوم پالایشگاه در هرمزگان 
کار نقشــه برداری از ۲ ماه آینده شــروع خواهد شد و 
سپس ساخت سیویل و فونداسیون انجام می شود؛ این 
اقدامات به ســرعت تا انتهای سال آینده انجام خواهد 

شد.
وی با تأکید بر این کــه برای ترخیص تجهیزات این 
پالایشــگاه نیازمند هماهنگی و همکاری استانداری 
هرمزگان هســتیم، ادامه داد: اگرچه هزینه های ما در 
یک اســتان دیگر برای احداث پالایشگاه بیشتر شده 

است اما ایجاد این پالایشگاه در بندرعباس کار بسیار 
بزرگی خواهد بود؛ امیدواریم که برای قیمت زمین نیز 
هماهنگی و مســاعدت های لازم توسط استانداری 

هرمزگان با ما انجام شود.
دکتر قدیری با اشــاره به این موضوع که ســال قبل 
برای اقدامات پالایشگاه هرمزگان ۲۰ همت اعتبار از 
سوی پالایشگاه اصفهان اختصاص داده شد، افزود: 
۲۰ همت نیز امسال برای این کار تخصیص خواهد 
یافــت و پیش بینی ما بــرای این پروژه ۲۵۰ میلیون 

یورو است.
وی با اشاره به اینکه روش های سرمایه گذاری و انتخاب 
پیمانکار انجام شده است، گفت: ان شاءالله اقداماتی که 
برای اداره صمت و محیط زیســت نیاز اســت نیز با 
پیگیری استانداری هرمزگان انجام شود؛ در این زمینه 
کریدورها و حریم های انتقال نیز مشــخص گردیده 

است.
در ادامه نیز مهدی دوستی، استاندار هرمزگان، گفت: 
طبق مصوبه رســمی دولت، اســتفاده از مرز رسمی 
هرمزگان با دیگر کشورها و انجام راه آهن در حال انجام 
است که در این زمینه عرصه ای را مشخص نموده ایم 
که با قدری استحصال این زمین را نیز در بندر در اختیار 

پالایشگاه اصفهان قرار دهیم.
وی درباره موقعیت ســایت پالایشــگاه اصفهان در 
بندرعباس گفــت: ۴۶۸ هکتار زمین در منطقه ای در 
شمال شرقی هرمزگان برای این کار در نظر گرفته شده 
اســت که فاصله زیست محیطی آن رعایت شده و دو 
خط انتقال نیز در این محدوده وجود دارد که دارای دو 

جاده دسترسی است.
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با حضور مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان و استاندار هرمزگان صورت گرفت:  

        اقتصاد کیش -   مدیرعامل هلدینگ 
پتروپالایــش اصفهان در آیین امضای قرارداد 
سایت پالایشــگاه اصفهان در هرمزگان که با 
حضور استاندار این استان برگزار شد با اشاره 
به اینکه احداث سایت دوم پالایشگاه اصفهان 
در هرمزگان کار بســیار بزرگی اســت که 
پالایشــگاه اصفهان را جزو سرآمدان صنعت 
پالایش کشور قرار خواهد داد، افزود: ما قصد 
داریم در هرمزگان پالایشگاه ۱۲۰ هزار بشکه ای 

ایجاد کنیم.

امضای قرارداد سایت پالایشگاه اصفهان
 در هرمزگان

   

اقتصاد کیش -  سرپرست مدیریت بازرسی، ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات 
ســازمان منطقه آزاد قشــم از بررسی و رسیدگی به ۳9۰ مورد شکایات و درخواست 
های واصله در ســال ۱۴۰۲ با هدف رفع مشکلات مردم و افزایش اعتماد عمومی به 

این سازمان خبر داد.
فاطمه صنعتی با بیان این خبر، اظهار کرد: این شکایات عمومی از طریق حضوری و 
سامانه های سازمان بازرسی کشور، سامد، پرتال سازمان منطقه آزاد قشم، تلفن گویا و 

صندوق های شکایات وصول شده است.
وی ادامه داد: مدیریت بازرسی، ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات با دو محور 
بازرسی و نظارت و رسیدگی به شکایات، عملکرد واحدهای سازمان و شرکت های 
تابعه را ارزیابی و همچنین با بازرسی های موردی و برنامه ای در سال گذشته جهت 

رفع مشکلات مردم اقدام کرده است.
به گفته سرپرست مدیریت بازرسی، ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات سازمان 
منطقه آزاد قشم؛ بیشتر شکایات و درخواست های واصله در سال گذشته مربوط به 
حوزه های معاونت عمرانی، فرهنگی و توســعه مدیریت و مدیریت های املاک و 

مستغلات، حقوقی، امور درگهان و همچنین مسکن جوانان بوده است.
صنعتی با اشاره به برگزاری چهار برنامه دیدار مردمی با مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
قشم، افزود: در این دیدارها ۱۲۸ مورد تقاضا از سوی مردم مطرح و مورد بررسی قرار 

گرفت.
وی در پایان خاطرنشان کرد: ساکنان جزیره قشم و عموم مردم می توانند از طریق پل 
های ارتباطی مدیریت بازرسی، ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات سازمان منطقه 

آزاد قشم نسبت به بیان شکایات احتمالی و درخواست های خود اقدام کنند.

سرپرست مدیریت بازرسی سازمان منطقه آزاد قشم عنوان کرد:

بسترسازی برای افزایش اعتماد 
عمومی به سازمان منطقه آزاد قشم

اقتصاد کیش -   مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با اشاره به اینکه از ابتدای 
دولت سیزدهم تا پایان سال گذشته ۲۰۱ روستا و ۶ شهر از تنش آبی خارج شد، گفت: 
در راســتای پیشبرد طرح های جهاد آبرسانی و محرومیت زدایی از روستاهای دارای 
تنش آبی، امسال نیز عملیات آبرسانی به هفت شهر و ۱۳۶ روستای استان هدف گذاری 

شده است.
عبدالحمید حمزه پور افزود: برای آبرســانی به این شهرها و روستاها ۳۰ هزار و ۳۴۰ 

میلیارد ریال اعتبار سرمایه گذاری شده است.
وی بیان کرد: ســال گذشــته طرح آبرسانی به ۶ شهر و ۱۵۶ روستا در قالب ۶۶ طرح 
با سرمایه گذاری ۲9 هزار و ۷۸۷ میلیارد ریال اجرایی شد که ۲۲۵ هزار و 9۷۲ نفر از 

جمعیت این استان به آب پایدار دست یافتند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان اظهار کرد: در دولت سیزدهم نیز لوله گذاری 
خط انتقال به میزان ۵۸۰ کیلومتر، توسعه شبکه توزیع آب به طول ۵۴۴ کیلومتر و اصلاح 
شبکه آب به طول ۲۰۶ کیلومتر از محل طرح های عمرانی و محرومیت زدایی و جاری 

در استان انجام شد.
حمزه پور ادامه داد: جهاد آبرسانی به شهرها و روستاهای به ویژه مناطق کم برخوردار و 
دارای تنش آبی یکی از اولویت های دولت سیزدهم و طرح های شاخص وزارت نیرو 

بوده که این مهم باعث افزایش رضایت مندی مردم شده است.
در حال حاضر سالانه ۲۵۰ میلیون مترمکعب از منابع مختلف برای تامین آب آشامیدنی 
مردم هرمزگان تولید، انتقال و توزیع می شود؛ از این میزان ۴۰ درصد از طریق چاه ها، 
۳۵ درصد از طریق آب شیرین کن ها و ۲۵ درصد نیز از محل منابع سدها و بخشی از 

چشمه ها تامین می شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان خبر داد:

آغاز آبرسانی به هفت شهر 
و ۱۳۶ روستای هرمزگان

 

اقتصاد کیش -      مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید 
سازمان منطقه آزاد قشم از برنامه فسخ قرارداد افزون 
بر ۱۳ هکتار زمین واگذار شده در حوزه فعالیت های 

صنعتی این جزیره خبر داد.
مرتضی صابری با اعلام این خبر در نشست معاونت 
اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد قشم و 
مدیریت های این مجموعه با خبرنگاران و اصحاب 
رســانه که در سالن مرکز بین الملل رشد برگزار شد، 
اعلام کــرد: ۱۳.۶9 هکتار از اراضی شــهرک های 
صنعتی قشم که طی دو دهه گذشته به ۱9 سرمایه گذار 
واگذار شده بود، به مرحله فسخ قرارداد رسیده است.

وی با اعلام اینکه ۱9 شــرکت یاد شــده هیچگونه 
عملیات ساخت و ساز روی زمین های دریافتی انجام 
نداده اند، افزود: موضوع فسخ قرارداد این شرکت ها 
پس از معرفی به مدیریت حقوقی ســازمان منطقه 
آزاد قشــم برای تصمیم نهایی به دستگاه قضایی این 

شهرستان ارجا داده شده است.
مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد 
قشم تصریح کرد: در کنار فسخ قرارداد شرکت های 
غیر فعال، براساس تاکید وحمایت مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد قشم و معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری 
سازمان منطقه آزاد قشم ، دو اقدام مهم برای پیشگیری 
از تعطیلی واحدهای تولیدی در دستور کار مدیریت 
صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه ازاد قشم 

قرار گرفت.
به گفته وی، سال گذشته با حذف رویه های دست و 
پاگیر و اقدامات طولانی اداری از جمله حذف دریافت 
اسناد اعتباری از سرمایه گذاران، موفق شدیم پروانه 
بهره برداری پنج شرکت فعال در شهرک صنعتی تولا 
که به دلایلی موفق به دریافت پروانه نشــده بودند را 
صادر و آنها را به چرخه تولید و اشــتغال جزیره باز 

گردانیم.
صابری یادآور شد: از طریق کارگروه رفع موانع تولید 
استانداری هرمزگان م حمایت مدیر کل صنعت، معدن 

و تجارت اســتان، معاون امور اقتصادی استانداری 
هرمزگان و در راســتای رفع موانع تولید واحد های 
تولیدی جزیره قشم، موفق به مصوبه ای برای حذف 
مالیات بر ارزش افزوده چند شــرکت دانش بنیان در 
قشم شدیم که از جلبک ها و ماهی های خُشک برای 

تولید کود گیاهی فعالیت می کردند.
وی همچنین بیان داشــت: هم اینک ۲۳۰ شرکت در 
شهرک های تولا، فجز و کاوه منطقه آزاد قشم با افزون 
بر شــش هزار و ۳۰۰ نیروی کار، مشــغول فعالیت 

هستند.

قرارداد ۱۳ هکتار زمین  صنعتی راکد 
و ساخته نشده قشم فسخ می شود

مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد قشم:

اقتصاد کیش -    رییس شــورای شــهر بندرعباس با اشــاره به مصوبه سفر ریاست 
جمهوری برای تامین ۳۰۰ هکتار زمین به عنوان پشتیبان بازآفرینی شهری و عدم اجرای 

این مصوبه، خواستار پایبندی دولت به تعهدات شد.
مصیب نظری رئیس شورای شهر بندرعباس در هشتصد و بیست و یکمین نشست 
شورای شهر بندرعباس که با حضور سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه امام سجاد علیه 
الســلام برگزار شد، سپاه را شجره طیبه دانســت و گفت: امروز آثار و برکات بسیج 
مســتضعفین و سپاه در تمام دنیا قابل مشاهده است و این برگرفته از ابتکار حضرت 

امام )ره( است.
نظری با اشاره به سالروز شکست آمریکایی ها در صحرای طبس، گفت: این واقعه نشان 
می دهد که خدای ما مسلمانان از ناوها و جنگنده های آمریکایی قوی تر است چنانچه در 

عملیات وعده صادق نیز این دست برتر مؤمنین را دیدیم.
رئیس شورای شهر بندرعباس تاکید کرد: امروز در دفاع، علم، سیل، زلزله و … منش 
بسیجی ها را می بینیم و به برکت نفس قدسی معمار کبیر انقلاب اسلامی خدمات سپاه 

پاسداران انقلاب اسلامی همچنان ادامه دارد.
وی در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به مشکلات عدیده شهر بندرعباس در حوزه 
زیرساخت عنوان کرد: ۴۳ درصد شهر بندرعباس را بافت فرسوده تشکیل داده است و 

از این بابت خطراتی مردم ساکن در این محلات را تهدید می کند.
نظری عنوان کرد: امروز هیچ اولویتی بالاتر از بازآفرینی شهری در بندرعباس وجود 
ندارد از این رو همه دستگاه ها باید در کنار شهرداری اعم از دولت و سپاه به میدان بیاید.

رئیس شــورای شهر بندرعباس اظهار داشــت: بالغ بر ۷۰ درصد از کار در بازآفرینی 
شــهری بر عهده دولت است و باید با تأمین زمین به شهرداری در این حوزه وظایف 

خود را عملیاتی کند.
وی خاطرنشان کرد: در سفر ریاست جمهوری مصوب شد ۳۰۰ هکتار زمین تأمین و 
به عنوان پشتیبان بازآفرینی در بندرعباس استفاده شود اما هنوز این مصوبه اجرایی نشده 
است که لازم است دولت در اجرای این مصوبه تسریع کند تا دست شورا و شهرداری 

برای بازآفرینی پر شود.

رییس شورای شهر بندرعباس:

دولت به تعهد خود در بازآفرینی 
شهری بندرعباس عمل کند

اقتصاد کیش -     معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان، با بیان به اینکه 
سال گذشته ۲۲ هیات اقتصادی کشورهای مختلف از این استان بازدید کردند، گفت: 
یک هیات اقتصادی در قالب چهار تیم از هرمزگان در راستای توسعه روابط تجاری و 

صنعتی تا آخر هفته جاری به چین سفر خواهند کرد.
عادل شهرزاد در نشست توسعه صادرات غیرنفتی استان که با حضور فعالان بخش 
خصوصــی حوزه تولید و صادرات غیرنفتی هرمزگان برگزارشــد، افزود: این گروه 
اقتصادی و تجاری از مدیران دولتی و فعالان بخش خصوصی هرمزگان، برای شرکت 
در نمایشگاه ها، بازدید از ظرفیت های اقتصادی و انعقاد قراردادهای همکاری، عازم چین 
شد تا در کنار هم بتوانند اتفاقات مثبتی در حوزه تجارت و اقتصاد هرمزگان رقم بزنند.

وی با اشــاره به اعزام چهار تیم اقتصادی در ســال جاری، درخصوص کشــورهای 
هدف سفر گروه های تجاری و اقتصادی استان اظهار کرد: کشورهای منطقه، برخی 
از کشورهای بازار هدف محصولات تولیدی استان و همچنین کشورهایی که درزمینه 
دریافت تکنولوژی  و خدمات فنی مهندسی می توانند اثرگذار باشند؛ جزو مقاصد سفر 

گروه های تجاری هرمزگانی بوده است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان اظهار کرد: سال گذشته هرمزگان 
نیز مقصد سفر و بازدید افزون بر ۲۲ هیات تجاری و اقتصادی از کشورهای مختلف 
بوده و نیاز است برای تداوم این روابط و توسعه همکاری ها هیات هایی از استان نیز به 
این کشورها سفر کنند.  شهرزاد ادامه داد: با توجه به سیاست های استان، اعزام گروه های 
اقتصادی در سال جاری ادامه خواهد داشت تا شاهد تحقق برنامه های جذب سرمایه 

گذاری و توسعه صادرات استان باشیم.  
وی با تاکید بر لزوم عملیاتی شــدن دیپلماسی اقتصادی کشور گفت: توسعه روابط 
تجاری و صنعتی، ورود تکنولوژی های نوین مرتبط با خدمات فنی مهندسی و تامین 

مواد اولیه از جمله سیاست های ویژه دولت در دیپلماسی اقتصادی است.

معاون استاندارهرمزگان:

۲۲ هیات خارجی از ظرفیت های 
اقتصادی هرمزگان بازدید کردند

اقتصاد کیش -      مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان، از 
بررسی ۲۲ طرح در کمیته فنی سرمایه گذاری گردشگری استان خبر داد.

محمد محسنی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: در این نشست با کلیات ۱۴ طرح 
موافقت شد که با اجرای آن ها به ظرفیت تاسیسات گردشگری استان اضافه می شود.

وی با اشاره به اینکه این طرح ها در شهرستان های بندرعباس، بندرخمیر، بندرلنگه، 
رودان، پارسیان و جزیره لارک بوده، اظهار کرد: طرح های تصویب شده شامل احداث 
مجتمع گردشگری، سفره خانه سنتی، اقامتگاه بوم گردی، رستوران سنتی و گردشگری 

سلامت بوده است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان اظهار کرد: این اداره کل 
آمادگی دارد که از متقاضیان طرح های دارای قابلیت اجرایی و توجیه اقتصادی در حوزه 

گردشگری حمایت کند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان خبر داد:

بررسی ۲۲ طرح گردشگری
 در هرمزگان

اقتصاد کیش -      معاون پرورشی آموزش و پرورش منطقه آزاد تجاری صنعتی قشم 
گفت: در مرحله پایانی دوازدهمین دوره مسابقات دادرس)دانش آموز آماده در روزهای 
سخت( که با حضور ۱۰ تیم برتر هرمزگان در بندرعباس برگزار شد تیم دانش آموزی 
متوسطه اول آموزشگاه نمونه دولتی حضرت خدیجه این شهرستان موفق به کسب 

مقام دوم شد.
عنایت پورســالاری افزود: طرح ملی دادرس به منظور گســترش آگاهی عمومی، 
چگونگی مقابله با حوادث و بلایا و تشــکیل تیم های مدیریت بحران آموزش دیده 
با همکاری جمعیت هلال احمر و آموزش و پرورش این شهرستان مرزی در سطح 
مدارس متوسطه اول و دوم این جزیره توسط مربیان آموزش دیده از سال های گذشته 

فعال شده است.
وی ادامه داد: طرح دادرس از طرح های ابتکاری سازمان جوانان جمعیت هلال احمر 
است و دانش آموزان بزرگ ترین جزیره ایرانی خلیج فارس توسط یک مربی آموزش  
دیده هلال احمری، مهارت هایی از قبیل پناهگیری و تخلیه اضطراری، ارزیابی و کنترل 
علائم حیاتی، پانسمان، بانداژ و آتل بندی، تریاژ مقدماتی، حمل مصدوم، اطفای حریق 

و چادرزنی را می آموزند.
معاون پرورشــی آموزش و پرورش منطقه آزاد تجاری صنعتی قشــم توضیح داد: 
مسابقات استانی طرح ملی دادرس یا مهارت آموزی دانش آموزان در روزهای سخت، 

۱۲ سال است که به صورت مستمر در هرمزگان برگزار می شود.
پورسالاری اضافه کرد: هدف از برپایی این مسابقات برای دانش آموزان استان هرمزگان 
این بوده است که در هنگام خطر آمادگی لازم را داشته باشند و در گام اول محافظ جان 

خود باشند و تواناتی نجات جان همکلاسی ها و خانواده هایشان را داشته باشند.
وی با ابراز خرسندی و تبریک به ۱۵ دانش آموز دختر آموزشگاه نمونه دولتی حضرت 
خدیجه )س( شرکت کننده در این مسابقات استانی از تلاش و زحمات آنان، سرپرست 
و مربی این تیم و همکاری جمعیت هلال احمر، مدیر آموزشگاه و مساعدت خانواده 

دانش آموزان قدردانی کرد.
معاون پرورشــی آموزش و پرورش منطقه آزاد تجاری صنعتی قشــم گفت: در این 
مسابقات استانی تیم دادرس شهرستان حاجی آباد مقام اول، تیم دادرس شهرستان قشم 
مقام دوم و تیم دادرس شهرستان میناب مقام سوم را کسب و جایزه بشر دوستانه ناحیه 

یک آموزش و پرورش استان هرمزگان را دریافت کردند.

معاون پرورشی آموزش و پرورش منطقه آزاد تجاری صنعتی قشم:

تیم دانش آموزی طرح دادرس قشم 
مقام دوم هرمزگان را به دست آورد


